
مهدي تاج در حالي جمعه شب حميد استيلي 
را به عنوان مدي�ر تيم فوتب�ال اميد انتخاب 
کرد ک�ه همچنان به رغ�م فاصل�ه زماني کم 
ت�ا بازي ه�اي آس�يايي و انتخاب�ي المپيک، 
خب�ري از معرف�ي س�رمربي تي�م نيس�ت. 
همان داستان تکراري هميشگي، همان اتفاقي 
که هر چهار س��ال يک بار بدون اينکه درس��ي 
گرفته و رويه اي عوض شود، تکرار مي شود. اين 
حکايت اين روزه��اي تيم فوتبال اميد اس��ت، 
تيمي که قرار است به حسرت 44 ساله صعود به 
المپيک پايان دهد، ولی در فاصله چند ماه تا آغاز 
مسابقات انتخابي، نه بازيکن دارد و نه سرمربي 
آن مشخص است، اما حکايت تيم اميد وقتي قابل 
تأمل تر مي شود که قرار است اين تيم مردادماه در 
بازي هاي آسيايي هم شرکت کند، در حالي که تا 
امروز نه يک جلسه تمريني داشته و نه يک ساعت 

اردوي تدارکاتي برگزار کرده است. 

   وعده هايي که روي زمين ماند
چهار سال پيش وقتي تيم اميد پيش از برگزاري 
افتتاحيه از بازي هاي آس��يايي اينچئون حذف 
شد و پشت درهاي المپيک ريو ماند، مسئولان 
فدراس��يون فوتبال و کميته ملي المپيک وعده 
دادند که از همان فرداي ناکامي تيم فوتبال  اميد 
براي موفقيت در توکي��و و جاکارتا برنامه ريزي 
مي کنند، وعده اي که تنها در حد حرف باقي ماند 
و پرونده تيم فوتبال اميد بس��ته شد. امروز و در 
فاصله کوتاهي که تا بازي هاي آسيايي و انتخابي 
المپيک باقي مانده، دوباره اين پرونده به جريان 
افتاده است، آن هم در شرايطي که زمان زيادي 
تا آغاز مسابقات مهم تيم اميد در جاکارتا نداريم. 
با اين حال به نظر مي رس��د اهمال مس��ئولان 
فدراسيون فوتبال و کميته ملي المپيک بار ديگر 
دامن تيم اميد را گرفته تا اين تيم در فاصله تنها 
پنج ماه تا روشن شدن مشعل بازي هاي آسيايي 

2018، وضعيت مشخصي نداشته باشد. 
در حالي که ملي پوشان رشته هاي مختلف ورزشي 
در اردوهاي تدارکاتي براي حضور در جاکارتا و 
توکيو آماده مي شوند، اما تکليف کادر فني تيم 
اميد براي شروع تمرينات روشن نشده و اين تيم 
در بلاتکليفي به سر مي برد. اسفند گذشته بود که 
گمانه زني ها درباره سرمربي تيم اميد بالا گرفت و 
نام هايي مانند جواد نکونام، کرانچار و فرکي براي 
هدايت تيم اميد به گوش  رس��يد. با اين حال با 
گذشت بيش از يک ماه از جدي شدن فدراسيون 
فوتبال براي انتخاب سرمربي تيم اميد، همچنان 
وضعيت کادر فني اميدها نامش��خص اس��ت و 
مهدي تاج و همکارانش هنوز نتوانسته اند بر سر 
يک گزينه براي سرمربيگري تيم اميد به توافق 
برس��ند تا اين تيم در حال از دست دادن حتي 
همان زمان اندک باقي مانده ت��ا آغاز بازي هاي 
آسيايي جاکارتا و انتخابي المپيک توکيو باشد. 

   مديري که سابقه مديريت ندارد
وضعيت نامشخص کادر فني اميدها در شرايطي 
است که کميته ملي المپيک تا آخر هفته گذشته 
به فدراسيون فوتبال براي معرفي سرمربی تيم 
اميد مهل��ت داده بود. حالا مهل��ت کميته ملي 
المپيک به پايان رس��يده، اما باز ه��م خبري از 
مشخص شدن سرمربي تيم فوتبال اميد نيست. 
تنها اتفاق رخ داده در خصوص تيم اميد کشورمان 
انتخاب سرپرست بود. جمعه شب با اعلام مهدي 
تاج، حميد اس��تيلي ب��ه عنوان مدي��ر يا همان 
سرپرست تيم فوتبال اميد انتخاب شد، سمتي که 
چهار سال پيش در اختيار محمد مايلي کهن بود. 
حالا استيلي که در کارنامه اش سابقه مربيگري 
پرسپوليس، راه آهن، ملوان و شاهين بوشهر ديده 
مي شود، قرار است بدون داشتن حتي يک ساعت 
سابقه مديريتي يا سرپرستي در تيم اميد فعاليت 
کند، انتخاب انتقادآميزي که با استقبال اهالي 

فوتبال روبه رو نشده است. 
   توجيه تأخير در سرمربي اميدها

معرفي مدير تيم اميد در ش��رايطي بود که همه 
در انتظار ش��نيدن نام سرمربي تيم فوتبال اميد 
بودند، اما به نظر مي رس��د فدراسيوني ها بدون 
توجه به زماني که تيم اميد براي آماده سازي از 
دست مي دهد و مي تواند به قيمت از دست رفتن 
موفقيت در بازي هاي آس��يايي و حتي صعود به 
المپيک تمام ش��ود، همچنان در حال رايزني با 

گزينه هاي مختلف هستند. 
در اين راستا علي جوادي، سخنگوي فدراسيون 
فوتبال در گفت وگو با راديو ورزش با بيان اينکه 
فدراسيون نه زمان را قرباني کيفيت و نه کيفيت 
را قرباني زمان مي کند، تأخير در معرفي سرمربي 
را اينگون��ه توجيه کرده اس��ت: »کميته فني ما 
فهرس��تي ۹0 نفره از بازيکنان آماده ليگ برتر 
و ليگ دس��ته اول را پيش بيني کرده که بعد از 
انتخاب کادر فن��ي، آن را در اختيار مربيان قرار 
مي دهد. بازيکنان برتر اميد در ليگ هاي برتر و 
دسته يک بازي مي کنند و تا وقتي بازي ها تمام 

نشده، نمي توانيم اردويي برگزار کنيم.«
بلاتکليفي تي��م فوتبال اميد که باي��د مرداد در 
بازي هاي آس��يايي جاکارتا و پس از آن انتخابي 
المپيک توکيو ش��رکت کند، در حالي است که 
تيم ملي المپيک ايران پس از حضور در المپيک 
1۹٧٦ و تحريم المپيک مس��کو در سال 1۹80 
ديگ��ر موفق به صع��ود به رقابت ه��اي انتخابي 
المپيک نش��ده اس��ت و اين مهم ترين ناکامي 
فوتبال ايران در چهار دهه گذش��ته محس��وب 

مي شود. 

قرعه کشي نيمه نهايي ليگ قهرمانان اروپا  
تقابل غول ها براي تصاحب جام 

تقابل غول هاي بزرگ اروپا با يکديگر هيجان لي��گ قهرمانان را به اوج خود 
رسانده است. قرعه کشي مرحله نيمه نهايي ليگ قهرمانان اروپا در حالي در 
نيون سوئيس برگزار شد که درست از آب درآمدن پيش بيني باشگاه آ.اس رم 
و رئيس باشگاه رئال حرف و حديث هاي زيادي را به همراه داشت. بر اساس 
قرعه کشي بايرن مونيخ با رئال مادريد و ليورپول به مصاف رم مي رود. از سال 
1۹81 تاکنون اين نخستين بار است که چهار تيم آلماني، اسپانيايي، انگليسي 
و ايتاليايي به نيمه نهايي اروپا راه يافته اند. ليورپولي ها در آن سال جام قهرماني 

اروپا را بالاي سر بردند. 
   تمام نگاه ها به رونالدو

نبرد بايرن – رئال را باي��د اوج هيجان ليگ قهرمانان اروپا دانس��ت. دو تيم 
هميشه مدعي قاره سبز حالا پس از کنار زدن تيم هاي سويا و يوونتوس براي 
ادامه مسير سد راه هم شده اند و مربيان هر دو تيم نيز برنامه ويژه اي در نظر 
گرفته اند. جالب اينکه فصل گذشته هم دو تيم به مصاف هم رفتند و در نهايت 
با درخشش کريس رونالدو بايرن از گردونه رقابت ها حذف شد. کهکشاني ها در 
شش بازي آخري که با اين بازيکن مقابل بايرن به ميدان رفته اند، پنج پيروزي 
کسب کرده اند و مهاجم پرتغالي نيز ۹ گل به ثمر رسانده است. بايرن و رئال 
تاکنون 24 بار مقابل هم قرار گرفته اند و هر يک، 11 بار به پيروزي رسيده اند. 
در حالي که پرز پيش از برگزاري مراسم قرعه کشي از علاقه اش به جدال با 
بايرن صحبت کرده بود، يوپ هاينکس سرمربي باواريايي ها از تقابل دوباره 
با رئال استقبال کرد: »دو تيم سابقه زيادي در اروپا دارند و دو قطب بزرگ در 
جهان فوتبال به حساب مي آيند. بازيکنان دوست دارند در چنين ديدارهايي 
به ميدان بروند. ما بايد به مصاف مدافع عنوان قهرماني برويم. مادريد تيم سطح 
بالايي است که از بازيکنان قدرتمندي برخوردار است. با اين حال در اين سطح 
مسابقات حريف آساني وجود ندارد. کمتر کسي فکر مي کرد اين تيم در ديدار 
برگشت در سانتياگوبرنابئو مقابل يوونتوس در معرض حذف قرار گيرد. جنجال 
را دوست ندارم و تنها کاري که ما بايد انجام دهيم، اين است که فوتبال منظمي 

به نمايش بگذاريم. ديگر مسائل اهميتي ندارد.«
   جنگ رم و ليورپول

با وجود اينکه بسياري رويارويي رم و ليورپول را آسان مي دانند، اما سرمربيان 
دو تيم معتقدند بازيکنانشان براي بقا در ليگ قهرمانان کار دشواري در پيش 
دارند. آ.اس رم در شرايطي پس از 34 سال به نيمه نهايي اروپا صعود کرده که 
در يک بازي دراماتيک بارسلونا را حذف کرد. اين پيروزي بزرگ انتظارات 
هواداران را از جالوروسي افزايش داده تا جايي که رمي ها به فينال نيز فکر 
مي کنند. از سوي ديگر اينکه بندرنشينان هم آخرين بار در سال 2008 در 
جمع چهار تيم برتر اروپا حضور داشتند. دو تيم تاکنون پنج ديدار رودررو 
داشته اند که در اين بين، سه برد سهم تيم انگليسي و يک پيروزي سهم تيم 
ايتاليايي بوده و يک بازي هم با نتيجه تساوي به پايان رسيده است. مصاف 
محمد صلاح، ستاره اول ليورپول مقابل تيم سابقش از نکات جالب اين دو 

بازي محسوب مي شود. 
   در انديشه قهرماني

کلوپ، سرمربي ليورپول از منتقدان و کارشناسان بابت اظهارنظرهايشان انتقاد 
کرد: » مهم ترين خبر اين است که ما هنوز در اين رقابت ها هستيم. در مقابل هر 
حريفي شانس داشتيم، زيرا اين فوتبال است. بنابراين شانس صعود برابر رم هم 
وجود دارد، اما اگر کسي فکر کند اين ساده ترين قرعه است، من نمي توانم به اين 
شخص کمک کنم و بديهي است که او دو بازي رم برابر بارسلونا را نديده است. 
از نظر هيجاني، رويارويي با آنها واقعاً جالب است، زيرا من در رم هرگز مربيگري 
نکرده ام. از طرفي بازي برابر رم براي محمد صلاح نيز جالب است، چراکه همه 
مي دانند تأثير او در اين فصل براي ليورپول چقدر بوده است.« محمد صلاح 
گلزن اول قرمزپوشان معتقد است ليورپول مي تواند فاتح ليگ قهرمانان شود: »ما 
مي توانيم قهرمان شويم. حالا ما در نيمه نهايي هستيم. هميشه گفته ام که بايد 

قدم به قدم پيش برويم. اکنون در نيمه دوم، دو بازي با گام آخر فاصله داريم.«
دي فرانچسکو، سرمربي رم نيز از بازيکنانش خواسته تا اميد خود براي پيروزي 
مقابل ليورپول را از دست ندهند: »داريم پاداش تمام سختکوشي هايي را که 
انجام داده ايم، مي گيريم. من سرمربي تيم هستم، پس همانطور که از من انتقاد 
مي شود، وقتي از تيمم نيز تعريف مي شود آن را هم حق خود مي دانم، اما الان 
مي خواهم به آينده نگاه کنم. چرا ما نبايد براي رسيدن به فينال اميدوار باشيم؟! 
اين هدف ماس��ت. تيم فوتبال رم در ليگ قهرمانان اروپا تاکنون فيناليست 
نشده، اما در نسخه قبلي اين رقابت ها يعني جام باشگاه هاي اروپا يک بار به 

فينال رسيد که مقابل ليورپول تن به شکست داد.«

کشتي از وزارت ورزش انتظار حمايت دارد
بازگشت رسول خادم به کشتي خواسته 
همه دوستداران اين رش��ته بود و اهالي 
کشتي نيز از اين اتفاق خوشحال هستند. 
در اين چند سال همه ما مديريت خوب 
خادم را در کش��تي ديده ايم و مي دانيم 
که خادم بهترين س��کاندار براي کشتي 
اي��ران اس��ت. از س��وي ديگ��ر اينک��ه 
بي سروساماني هاي اخير با ادامه مديريت 
خادم پاي��ان مي يابد و صلابت گذش��ته 
دوباره به کشتي بازمي گردد. با اين حال همچنان دغدغه هاي زيادي 
براي آينده کش��تي وجود دارد. در واقع درخواس��ت رس��ول خادم از 
مسئولان ورزش کشور اين بود که براي عدم رويارويي ورزشکارانمان 
با نمايندگان رژيم صهيونيس��تي چاره اي بينديشند. مبارزه نکردن با 
ورزشکاران رژيم اش��غالگر يکي از خطوط قرمز ما محسوب مي شود و 
کشتي گيران ايراني هرگز از اين خط قرمز عبور نخواهند کرد، اما بحث 
محروميت ورزشکاران ايراني و حتي ورزش کشورمان کاملًا جدي است. 
به همين دليل انتظار مي رود مسئولان ورزش و کميته ملي المپيک با 
همکاري IOC راه حلي براي اين موضوع پيدا کنند تا از اين بابت متضرر 
نشويم. از سوي ديگر بحث مطالبات مالي و مشکلات اقتصادي همچنان 
پابرجاست و انتظار جامعه کشتي اين است که با همکاري وزير ورزش 
اين دغدغه نيز از بين برود. در اين ميان همواره دغدغه هاي مالي کشتي 
را تحت تأثير قرار داده، اما رسول خادم در اين سال ها منابع مالي خوبي 
به کشتي تزريق کرده است. حالا که خادم به خانه خود بازگشته، انتظار 
عموم اين است که کشتي به شرايط گذش��ته بازگردد. خوشبختانه از 
همان روز اول که رئيس به فدراسيون بازگش��ت، تمام برنامه ها طبق 
روال پيش رفت و نشست شوراي فني نيز فردا برگزار خواهد شد. روي 
غلطک افتادن برنامه ها، برگزاري منظم اردوه��ا و ديدارهاي انتخابي 
نويد روزهاي خوبي را مي دهد. کشتي ايران بازي هاي حساس آسيايي 
را در پيش دارد که از نظر کسب مدال و رنکينگ براي ورزش کشورمان 
اهميت بالايي دارد. پس از آن نيز المپيک2020 هدف بلندمدت کشتي 
اس��ت و در صورتي که برنامه ها اجرا و دغدغه ها برطرف شود، مي توان 

ثمره آن را در المپيک توکيو مشاهده کرد. 

سوگلي برانكو رفت تا نيم فصل بعد
 هافبک پرحاشيه و خبرس��از پرسپوليس 
مصدوم شد. خبر مصدوميت شديد محسن 
ربيع خواه و دوري هفت تا هش��ت ماهه او از 
ميادين فوتبال به دليل پارگي رباط صليبي 
در جريان بازي سرخ ها مقابل پارس جنوبي 
خيلي زود در شهر پيچيد و برانکو را با مشکلي 
جدي مواجه ک��رد. ربيع خواه به عن��وان بازيکن محبوب س��رمربي 
پرسپوليس جاي ثابتي در ترکيب س��رخ ها براي خود دست و پا کرده 
بود و به رغم نوسانات زيادي که به لحاظ فني و تکنيکي داشت، اما در 
طول فصل هيچ گاه از چشم برانکو نيفتاد تا جايي که خيلي ها به خاطر 
اين سليقه برانکو پشت خط ماندند، البته در برخي بازي ها پرسپوليس 
هم تاوان سنگيني داد. حالا بايد ديد با مصدوميت ربيع خواه برانکو چه 

تدبيري مي انديشد و تا کجا از مواضع خود عقب نشيني مي کند.

شفاف سازي حلقه مفقوده فوتبال 
يکي از بزرگ ترين مشکلات فوتبال ايران نبود شفافيت است، مسئله اي که 
باعث ايجاد شائبه ها و شايعه هاي فراوانی مي شود و بسياري را به درست يا غلط 
در مظان اتهام قرار مي دهد که بدترين پيامد آن سلب اعتماد افکار عمومي 
و بدبيني آنهاست، مسئله حائز اهميتي که کمتر مورد توجه مسئولان قرار 

گرفته است. 
محروميت چند ساله يکي از مديران قبلي تيم ملي فوتبال جديدترين داستاني 
است که عدم ارائه توضيح و شفاف سازي از سوي فدراسيون در خصوص آن، 
شايعه هاي فراواني را به وجود آورده و آزردگي افکار عمومي را به همراه داشته 
است. بعد از پيگيري ها براي يافتن نامي که اختصاري اعلام شده بود، حالا 
جامعه در پي آن است که بداند اخبار منتشر شده در اين راستا درست است يا 
نه! اينکه به راستي مديري در زمان حضورش در تيم ملي دچار تخلف مالي شده 
يا همانطور که خود ادعا مي کند، کارت هديه اي که گويا بابت آن راهي کميته 
اخلاق شده و توضيحاتي را هم ارائه کرده، هديه اي بوده که جز او به بسياري 

ديگر هم رسيده و تخلفي در کار نبوده است. 
مسئله، محروميت مدير س��ابق تيم ملي و اينکه آيا او تخلف کرده يا نکرده، 
نيست. موضوع در واقع سکوت فدراس��يون، کميته انضباطي و اخلاقي در 
راستاي انتشار اخبار اينچنيني است که باعث ايجاد ناامني فکري بين افراد 
جامعه شده و ايجاد تنش کرده است. در خصوص همين مورد آخر، فدراسيون 
هنوز به طور رسمي خبري را منتشر نکرده، اما فردي که در مظان اتهام قرار 
گرفته از رفتن به کميته اخلاق و دادن پاره اي توضيحات خبر مي دهد و صراحتاً 
مي گويد هديه اي که گرفته، تنها به او تعلق نداشته و بسياري همچون او چنين 
هديه اي را حتي با مبالغ بيشتر و بالاتر دريافت کرده اند. اين يعني کليت ماجرا 
شايعه و نادرست نيس��ت، بلکه تنها در حکم و به پايان رسيدن اين پرونده 
ترديدهايي وجود دارد و خيلي هم دور از انتظار نيست همانطور که طي روزهاي 
اخير اخبارش دهان به دهان چرخيد، نتيجه نيز حاصل شده باشد که اگر کار تا 
اينجا پيش رفته، دليل سکوت فدراسيون يا کميته اخلاق چه مي تواند باشد؟! 
تشويش اذهان عمومي نمي تواند بهانه خوبي باشد، آن هم زماني که شايعات 
مطرح شده سؤالات متعدد و بي جوابي را ايجاد کرده است. ادامه دار شدن اين 
سکوت هم نمي تواند هيچ توجيهي داشته باشد، خصوصاً که موضع گيري 
نکردن در اين خصوص، زمينه را براي ايجاد شائبه و بي اعتمادي افکار عمومي 
ايجاد مي کند. بي اعتمادي که بي مبالاتي ها در  بيان واقعيت و برخورد قاطع با 
متخلفان را به وجود آورده و پررنگ تر کردن و دامن زدن به آن بدون شک نه به 

سود فدراسيون و نه به سود جامعه فوتبال است. 
  اين پرونده يا متخلف دارد يا ندارد. اين پرونده هم درس��ت مثل بسياري از 
پرونده هاي ديگر است که هر کدام به نوعي بلاتکليف باقي مانده يا توضيحي 
بابت آن به مردم ارائه نشده است. اگر متخلفي هست؛ بي توجه به نام، موقعيت 
و جايگاه او بايد معرفي و بابت تخلفي که انجام داده به پاي ميز محاکمه کشانده 
و مجازات شود. اگر هم متخلفي نيست، بايد واقعيت همانطور که هست گفته 
شود تا مردم با علم به اصل ماجرا با آن کنار بيايند و آن را بپذيرند، اما وقتي 
فدراسيون و مسئولان مربوط در اين راستا س��کوت اختيار کرده و زمينه را 
براي شايعه سازي ايجاد مي کنند، اين شائبه به وجود مي آيد که باز هم قرار بر 
مماشات و پنهانکاري يا ناديده گرفتن واقعيت به دليل مقام و موقعيت شخص 
يا اشخاصي است. مسئله اي که بي شک باعث بي اعتمادي مردم به مسئولان 

فدراسيون فوتبال مي شود که اين اصلاً به صلاح نيست. 
فوتبال ايران سال هاس��ت که چوب همين مس��ئله را مي خ��ورد؛ چوب عدم 
شفاف س��ازي هايي که زمينه را براي تخلف و دلال بازي ها ايجاد کرده و دست 
آنهايي را که قدم در راه نادرست گذاش��تند، باز گذاشته و برعکس عرصه را بر 
آنهايي که از راه راست منحرف نشده اند، تنگ تر کرده و کار را به جايي رسانده که 
در پي انتشار هرگونه اخباري، مردم قبل از هر چيز جنبه هاي منفي آن را مي بينند 
و قضاوتي منفي مبني بر اينکه قراري بر اجراي عدالت نيس��ت، دارند و گمان 
مي کنند که باز هم قرار است با متخلفان و دلالان مماشات شود و اين نوع نگرش 

را آقايان فدراسيون نشين خود با راهي که در پيش گرفته اند، ايجاد کرده اند!

 کواچ جايگزين هاينكس در بايرن
باشگاه بايرن مونيخ آلمان در صفحه توئيتر خود از انتخاب نيکوکواچ به 
عنوان سرمربي فصل آينده باواريايي ها خبر داد. اين تيم آلماني که پس 
از ناکامي هاي ابتداي سال جاري با آنجلوتي سکان هدايت خود را براي 
چهارمين بار به هاينکس سپرد، با وجود کسب نتايج قابل قبول با اين 
مربي و صدرنشيني در ليگ آلمان، چند هفته مانده تا پايان رقابت هاي 
بوندس ليگا از انتخاب نيکوکواچ، سرمربي اينتراخت فرانکفورت به عنوان 

جانشين يوپ هاينکس در فصل آينده خبر داد. 

48 تيمي شدن جام جهاني
وعده 48 تيمي شدن جام جهاني عملي شد. اينفانتينو که اصلي ترين 
شعارش براي کسب عنوان رياست فدراسيون فوتبال 48 تيمي کردن 
جام جهاني بود به وعده خود عمل کرده اس��ت. اي��ن تصميم بايد در 
شوراي فيفا و با اکثريت آرا انجام مي شد که طبق توافقات انجام شده 
قرار است جام جهاني از سال 202٦ با حضور 48 تيم در قالب 1٦ گروه 
سه تيمي برگزار شود. به اين ترتيب اروپا با 1٦ تيم، آفريقا با ۹/5 تيم، 
آسيا با 8/5 تيم، امريکاي جنوبي با ٦/5 تيم، امريکاي شمالي و مرکزي با 
٦/5 تيم و اقيانوسيه با يک تيم در اين رقابت ها حضور خواهند داشت. 

صعود سايپا به رده دوم   ليگ برتر  
پرونده رقابت هاي هفته بيست و هشتم ليگ برتر فوتبال ايران در حالي 
جمعه بسته شد که تک ديدار روز پنج شنبه با تساوي يک - يک به پايان 
رسيد. جمعه و در آخرين روز اين هفته در ساير ديدارها سپاهان و نفت 
آبادان يک- يک مساوي کردند، سايپا در مصاف با مشکي پوشان 3 بر 
صفر پيروز شد و به رده دوم جدول صعود کرد. جدال پيکان و استقلال 
خوزستان با نتيجه بدون گل به پايان رس��يد، پديده با يک گل از سد 
نفت گذش��ت و سپيدرود رش��ت نيز موفق ش��د با نتيجه يک بر صفر 

تراکتورسازي را از پيش رو بردارد.
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از خودم دفاع مي کنم
 بحث محروميت سرپرس��ت سابق تيم 
ملي فوتبال به دليل عدم توزيع  درس��ت 
جواي��ز و محروميت پنج س��اله از حضور 
در فوتبال واکنش او را به دنبال داش��ت. 
افشين پيرواني، سرپرست پرسپوليس در 
خصوص اتهام وارد شده گفت: »نماينده 
اسپانسري که جوايز را توزيع کرد در آن مراسم بود. 5٧ نفر ديگر هم 
حضور داشتند که مي توانيد از تک تک آنها سؤال کنيد که آيا جوايز را 
گرفته اند يا نه! اسپانسر اين جوايز را به تمام اعضاي تيم ملي داد. همه 
هم جايزه خود را گرفتند، چون من به عنوان مدير تيم ليست را امضا 
کرده ام، حالا همه چيز گردن من افتاده است. البته هنوز چيزي ابلاغ 
نشده و نمي دانم چه خبر است، اگر صحت داشته باشد و نام من در 

ميان باشد، از خودم دفاع مي کنم تا همه چيز مشخص شود.«

شيوا نوروزي

دنيا حيدري

 حضور خادم بعد از 43 روز در فدراسيون کشتي 
 خادم پس از 43 روز و در پي پذيرفته نشدن استعفايش از سوي مجمع بار 
ديگر به فدراسيون کشتي بازگشت و امور را به دست گرفت. نهم اسفندماه 
بود که خادم از رياست فدراسيون کشتي استعفا داد، استعفايي که مجمع 
با آن موافقت نکرد تا او مکلف به بازگشت شود و حالا بعد از 43 روز، خادم بار 
ديگر از روز پنج شنبه امور کشتي ايران را به دست گرفته و اميدوار است تا 
بتواند در بازگشت دوباره مشکلات کشتي ايران را يکي پس از ديگري حل 
کند. او در نخس��تين روز، کارش را با حضور در شوراي اجرايي فدراسيون 
کشتي آغاز کرد، اما بي شک براي موفقيت در راهي که گام برداشته، نيازمند 

حمايت همه جانبه به خصوص وزارت ورزش است.

بهرام مشتاقي

 کارشناس کشتي

» اميد « ها  در وقت اضافه!
حاشيه اي بر انتخاب مدير تيم فوتبال اميد و معرفي نشدن سرمربي 

حدادي بيشتر از المپيك پرتاب کرد
 تنها مدال آور دووميداني ايران در المپيک 
پس از چند س��ال افت و دوري از شرايط 
آرماني با پرتابي فوق العاده دوباره به همه 
نشان داد که به روزهاي اوجش بازگشته 
است. احسان حدادي، دارنده مدال نقره 
پرتاب ديس��ک المپيک 2012 لندن در 
جريان مسابقات دووميداني دانشگاه هاي امريکا با ثبت رکورد ٦8 
متر و 85 سانتي متر به عنوان نخست اين مسابقات دست پيدا کرد. 
اين حدنصاب بهترين رکورد حدادي بعد از مسابقات المپيک لندن 
بود. حدادي در لندن ديسک را ٦8 متر و 18 سانتي متر پرتاب کرد، 
اما او حالا با پرتاب جديد خود اين اميدواري را در بين علاقه مندان به 
دووميداني به وجود آورده که مي تواند علاوه بر درخشش در بازي هاي 

آسيايي جاکارتا، نيم  نگاهي هم به مدال المپيک آينده داشته باشد.

سعيد احمديان
    گزارش

 هيچ تيمي مثل ايران قهرمان نشده است مي خواهند دست ايران را در المپيك ببندند
تيم تکواندوي پسران ايران با اقتدار قهرمان دوازدهمين دوره رقابت هاي نوجوانان 
جهان شد. در پايان اين مسابقات که به ميزباني تونس برگزار شد، تيم نوجوانان پسر 
ايران با کسب هفت مدال طلا و دو برنز مقتدرانه بر سکوي قهرماني جهان ايستاد. 
حامد اصغري، حس��ين لطفي، امير ولي پور، اميرس��ينا بختياري، علي اشکوريان، 

محمدمهدي عمادي و محمدعلي خس��روي تکوان��دوکاران طلايي ايران 
هستند و عرفان مرادي و نيما مهرعلي نيز صاحب دو برنز شدند. وحيد 
عبداللهي، سرمربي تيم ملي تکواندوي پسران کشورمان که در پايان 
اين رقابت ها عنوان بهترين مربي را به دس��ت آورد، گفت: »در طول 

تاريخ 24 ساله مسابقات قهرماني نوجوانان جهان هيچ 
تيمي حتي کره جنوبي هم موفق نش��ده بود با اين 
تعداد مدال طلا و اختلاف بيش از 50 امتياز عنوان 
قهرماني را به دست آورد. بايد از  مربيان سازنده، به 
خصوص اولين مربيان تکواندوکاران نوجوان تشکر 

کنم که چنين شاگرداني را تحويل تيم ملي داده اند.«

فريدون حسن
    منهای فوتبال 

اعلام کاهش سهميه المپيک وزنه برداري به دليل داشتن 10 نمونه مثبت دوپينگ 
از سال 2008 تا 2020 اعتراض فدراسيون وزنه برداري کشورمان را در پي داشته 
است. براساس اعلام فدراسيون جهاني، ايران تنها چهار سهميه )دو مرد و دو زن( 
در المپيک خواهد داشت که با توجه به عدم شرکت کشورمان در وزنه برداري زنان 
عملًا سهميه ايران به دو وزنه بردار مي رسد. علي مرادي، رئيس فدراسيون 
وزنه برداري کشورمان در واکنش به اين تصميم فدراسيون جهاني مي گويد: 
»ما به شدت از سياست هاي مبارزه با دوپينگ فدراسيون جهاني حمايت 
مي کنيم، اما ايران سه سال است که مورد خاصي نداشته، ما حتي به صورت 
کاملاً پاک قهرمان جهان شديم. به نظرم اين تصميم تحت نفوذ عده اي 
خاص در فدراسيون جهاني گرفته شده است. آن زمان که مي گفتيم بايد 
در فدراسيون جهانی نماينده داشته باشيم، براي همين مسائل بود. الان 
و با اين تصميم مي خواهند دست ما را در المپيک ببندند. ما با اين دو 
سهميه در المپيک بايد چکار کنيم، چگونه انتخاب کنيم؟ مثلاً مي توانيم 

در فوق سنگين که هميشه مدعي بوده ايم، نماينده نداشته باشيم؟! .«

با مشخص ش��دن س��رمربي جديد تيم ملي تيراندازي ايران، حالا 
مي توان اميدوار بود که افتخارآفرينان اين رشته المپيکي و مدال آور 

در شرايط بهتري براي رقابت هاي پيش رو آماده شوند.
گوران ماکسيموويچ، سرمربي صربس��تاني بعد از حضور در ايران 
و بازديد از امکانات تيراندازي کش��ورمان موافقت خ��ود را با قبول 
س��رمربيگري تيم ملي اعلام کرد. او در اولين اظهارنظر خود گفت: 
»خوشبختانه شرايط سخت افزاري ورزشکاران ايران مطلوب است. 
اينجا اهداف الکترونيکي و سلاح هاي خوبي وجود دارد. البته براي 

کسب موفقيت فقط داشتن امکانات شرط نيست. باعث خوشحالي 
است که در ايران هستم و قرار است در اينجا کار کنم.«

الهه احمدي، تيرانداز المپيکي کشورمان نيز با اشاره به حضور سرمربي 
جديد صرب در تيم ملي گفت: »او اکثر ملي پوشان را به سبب حضور 
در تورنمنت هاي بين المللي مي ش��ناخت. البته حضور اين مربي 
خواست ورزشکاران  و ساير عوامل در کنار هم است که مي تواند باعث 
موفقيت شود. فعلاً مشکلات به صورت موقتي حل شده، ولی به اندازه 

رقبا ساچمه و فشنگ نداريم و از آنها عقب تريم.«  

از نعمتي حمايت کامل مي کنيم
 مجيد کهتري، رئيس انجمن تيروکمان معلولان درباره حضور زهرا 
نعمتي در بازي هاي آسيايي و پاراآسيايي جاکارتا گفت: »اگر اين 
حضور لطمه اي به عملکرد نعمتي در بازي هاي پاراآسيايي نزند از 
نظر ما مشکلي ندارد و از او حمايتی می کنيم و تمام تلاش مان را 

مي  کنيم تا با کمترين مشکل در اين دو رويداد شرکت کند.«

تنيس   فرهنگ حرفه اي ندارد
 شاهين خالدان، ملي پوش تنيس ايران گفت: »بازيکنان ايراني 
بايد س��ختي بکش��ند و خودش��ان را وقف تنيس کنند، اما آنها 
مي خواهند به صورت لاکچري مس��افرت بروند و در دو مسابقه 
خوب هم ش��رکت کنند. احمدوند، س��رمربي تيم ملي درست 

مي گويد که بازيکنان ما فرهنگ حرفه اي تنيس را ندارند.«

جوانان هندبال حريفان خود را شناختند
 قرعه کشي شانزدهمين دوره  هندبال قهرماني جوانان آسيا برگزار شد و 
تيم هندبال جوانان کشورمان در گروه D اين رقابت ها با تيم هاي عمان، 
هند و يمن همگروه شد. رقابت هاي هندبال جوانان آسيا از 1٦ تا 24 
تير ماه آينده در عمان برگزار مي شود. جوانان هندبال ايران اولين مرحله  

اردوي خود را از 2۹ فروردين  تا سوم ارديبهشت ماه برپا مي کنند.«

احمدی : از رقبا عقب تريم !

حسين مرصادي|   فارس 


